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学校同意派出证明



兹证明***，于****年**月**日出生，现为我校教职员工，职称为***。
我校同意***申请2025年度江苏英国高水平大学联盟定制项目并于2025年12月31日前派出赴英国访学。



南京艺术学院人事处
****年**月**日
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LETTER OF CONFIRMATION
[bookmark: 2._Disability][bookmark: If_you_would_like_to_discuss_support,_ac][bookmark: Disabilities/support_required]
**/**/****

To whom it may concern,

This is to certify that ***, born on **/**/****, is currently employed as *** at *** University.

*** is permitted to apply for the UK-Jiangsu World Class University Consortium Visiting Researcher Programme in 2025 and to conduct academic research in the United Kingdom as a visiting researcher before 31/12/2025.

Sincerely,

Human Resources Office, *** University



学校同意派出证明



兹证明***，于****年**月**日出生，现为我校***学院全日制博士生。
我校同意***申请2025年度江苏英国高水平大学联盟定制项目并于2025年12月31日前派出赴英国学习。



南京艺术学院研究生处、国际交流处
              ****年**月**日








LETTER OF CONFIRMATION

**/**/****

To whom it may concern,

This is to certify that ***, born on **/**/****, is currently a PhD student at the School of ***.

*** is permitted to apply for the UK-Jiangsu World Class University Consortium Visiting Researcher Programme in 2025 and to conduct academic research in the United Kingdom before 31/12/2025.

Sincerely,

Graduate School and International Office
*** University
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